



Cancellation of the Asia-Pacific KF, KF-Junior and KZ Championships scheduled in Macau

12.09.2013



Due to a serious lack of competitors, the Asia-Pacific Championship event in Macao for KF (second round), KF-Junior and KZ will not take place. Point H of Article 4 of the Specific Prescriptions of the CIK-FIA stipulates that: "A minimum participation of 20 drivers per category is set for the title of CIK-FIA Championship to be awarded."

This condition has not been met, therefore the meeting originally scheduled in Macao for 10, 11 and 12 October 2013, is canceled.

Annulation des Championnats Asie-Pacifique KF, KF-Junior et KZ prévus à Macao

En raison d'un nombre nettement insuffisant de concurrents, l'épreuve de Macao concernant les Championnats d'Asie-Pacifique de KF (2e manche), de KF-Junior et de KZ ne pourra pas avoir lieu. Le point H de l'article 4 des Prescriptions Spécifiques de la CIK-FIA stipule en effet que: « Une participation minimale de 20 Pilotes par catégorie est fixée pour que le titre d'un Championnat CIK-FIA soit attribué. »

Cette condition n'étant pas remplie, le meeting de Macao prévu initialement les 10, 11 et 12 octobre 2013, est annulé.